
V Klatovech 15.října 2011 

Odpověď panu doktoru Bílkovi ….. 

 Po jednom z mnoha soudních stání mně pan doktor Bílek položil otázku: „Proč má se mnou 

jednat? Co jsem udělal pro UNICOS?  Protože mi nedal možnost odpovědět, odpovídám tímto 

otevřeným dopisem. 

 

Vážený pane doktore, 

 poskytl jsem společnosti NJK UNICOS spol. s r.o. počítačový program pro zpracování mezd, 

který jsem vytvořil a který jsem dále neustále udržoval. Jsem dosud jeho hlavním spoluautorem. 

Program byl při vzniku společnosti již zakotven na trhu a měl rozsáhlé portfolio zákazníků 

(uživatelů) hlavně v oblasti školství a zdravotnictví. Společnost UNICOS zajišťovala uživatelům 

tohoto programu servis a tím získala perspektivní předmět činnosti, který byl, jak uvádíte i Vy sám, 

po celou dobu hlavní činností společnosti. Tato činnost zajišťovala stabilní příjmy a poskytovala 

zaměstnání 9 až 10 zaměstnancům. 

 Najezdil jsem několik set tisíc kilometrů za uživateli po celé české republice a strávil na 

cestách stovky hodin bez ohledu na čas a své pohodlí. Vždy jsem budoval dobré jméno společnosti 

UNICOS a vždy jsem se snažil poskytovat uživatelům kvalitní služby. 

 Strávil jsem stovky hodin školením uživatelů i zaměstnanců. Přednášel jsem na seminářích a 

vždy jsem propagoval společnost. Jméno UNICOS bylo známé v celé České republice, převážně ve 

spojení se mzdovým programem. Nebýt servisní činnosti spojené se mzdovým programem, nikdy by 

takovou povědomost nedosáhlo. 

 Strávil jsem stovky hodin poradenskou činností u uživatelů, vysvětlováním a hledáním řešení. 

Řešením jejich problémů, požadavků, připomínek. Zpracováním úprav programu na míru 

zákazníkům. Stovky hodin řešením technických a provozních problémů. Vždy to bylo jménem 

společnosti a v její prospěch.     

 Hospodářské a obchodní výsledky dosáhla společnost díky činnostem spojeným s programem 

MZDY 2000 a já osobně jsem pro takové výsledky udělal nejméně tolik, kolik činí můj obchodní 

podíl a nezůstal jsem společnosti nic dlužen. Spíše naopak. 

 

 To byla jednoduchá otázka. Máte ještě nějakou? 

 

 Mám také otázku. „Co Vy jste jako právní zástupce udělal pro NJK UNICOS, pro její 

perspektivu a rozvoj?“ 

Vladimír Kozák 


